

Protokoll

Fört vid distriktstyrelsemöte den 7 september 2014 på Stiftsgården i Rättvik

Närvarande:

Ordförande Harald Götlind, Victor Månsson, Therése Ehn, Janek Lundeqvist, Daniella Jansson Olsson, Elias Engvall, och Jesper Tillgren.

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande Harald Götlind öppnar mötet.

§ 2. Val av justerare

Vi beslutar att välja Janek Lundeqvist och Daniella Jansson Olsson som justerare.

§ 3. Val av adjungerade

Inga adjungerade är närvarande.

§ 4. Kallelsens godkännande

Kallelsen godkänns.

§ 5. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor inkommer.

§ 6. Fastställande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§ 7. Föregående mötesprotokoll

Vi lägger protokollet från 17 augusti till handlingarna. Vi lägger protokollet från 11 maj till handlingarna i väntan på underskrift.

§ 8. Samarbetsavtal

Vi har under helgen pratat kring ett nytt samarbetsamtal. Harald får i uppdrag att ta kontakt med stiftet för att utforma ett avtal likt det vi har diskuterat.

§ 9. Konfirmandassistentutbildning

Alla får se över sin möjlighet att komma till utbildningshelgerna och senast den 14 september rapportera på facebookgruppen.

§ 10. Styrelsepaket

Vi jobbar med att på rikshelgen kunna få mer information. Vi lägger på Victor Månsson att innan oktober månads utgång få klart styrelsepaketet.

§ 11. DÅM

Vi uppdrar åt Harald att prata med Mora lokalavdelning om vi kan ha DÅM där den 27-29 mars 2015. Påbörjat budgetpropositionsarbete ligger i DÅM 2015 mappen i dropbox.

§ 12. JUM

Vi uppdrar åt Daniella och Janek att prata ihop sig och tillsammans med stiftet hitta datum för JUM-samtal. Återrapportering fredag den 19 september.

HE T.E
D.J.O J.L

§ 13. STUM

Victor får i uppdrag att leta efter föreläsare till STUM. Harald kollar med Sensus och stiftet när det gäller möjligheten att söka externa medel så sent. Elias mailar in till bokningen på Stiftsgården. Den ska lämnas in snart. Återrapportering senast 17 september.

§ 14. SUB

Vi beslutar att vi ska bjuda in andra distrikt till SUB. Det ska komma ut mer information senare, men personliga teasers ska delas ut under rikshelgen 17-19 oktober. Harald och Elin får i uppdrag att sköta dessa.

§ 15. PS

Samtal kring och projektplan klar 10 oktober. Färdiga konstruerandet av PrayerSpace ska vara klart 30 oktober. Victor Månsson ansvarar för det.

§ 16. Taizé

Elin ansvarar för att ha kontakt med stiftet och göra en projektplan och hitta datum för Taizéresan.

§ 17. Älskad

Vi beslutar att välja temat Disney med antingen rubriken "En värld full av liv" eller "Jag är på väg". I detta ligger ett krav att dessa båda i denna ordning ska vara preludium och postludium. Vi uppdrar åt Harald att prata med stiftet kring hur vi kan vara med i projektgruppen.

§18. VM i Falun

Vi beslutar att vi under VM i Falun ska anordna ett kafé. Vi uppdrar till Harald att ta kontakt med förbundet.

§19. Frågor till Falun

Vi beslutar att Victor Månsson sköter kontakten med kyrkveckan i Falun.

§20. Hemsida

Den rullar. Harald ska försöka göra en sommarrapport från ordföranden. Janeks information och bild ska läggas ut.

§21. Representationer under terminen

Harald ska ta kontakt med Leksands pastorat och prata med dem.

§22. Utskick

Information om STUM ska börja komma ut så snabbt som möjligt. Vi måste börja göra marknadsföringsdriver på hemsida och facebook. Elias ansvarar för STUM utskick.

§23. Post

Vi har inte fått någon post.

§24. Rapport

Inget att rapportera.

§25. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

HEJ E JL
D.f.O

§26. Nästkommande möte

Nästa möte 19 oktober. Avstämning innan dess via facebook.

§27. Ordet är fritt

Vi spånar på en rekryteringskampanjstävling.

§28. Mötets avslutande

Ordförande Harald Götlind avslutar mötet.


Harald Götlind, Ordförande


Therése Ehn, Sekreterare


Janek Lundeqvist, Justerare


Daniella Jansson Olsson, Justerare

H.T.E. JL
Dijo